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Abstract (en)
[origin: CN104943438A] The invention pertains to a device for forming the spine region and/or the adjacent joint areas of a book case prior to
casing-in the book block by means of a forming component that lifts the spine region out of the extended starting position relative to rails that
hold down the case boards or the joint areas, wherein the forming geometry of the forming component can be varied by means of motor-driven
adjustments, and wherein a separate adjusting drive is assigned to each of the elements that can be adjusted relative to the base element and form
the book case.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum Formen des Rückenbereiches und/oder der daran angrenzenden Falzbereiche einer Buchdecke vor
dem Einhängen des Buchblockes durch ein den Rückenbereich aus der gestreckten Ausganglage gegen die Deckelpappen oder die Falzbereiche
niederhaltende Schienen aushebendes Formstück, wobei die formgebende Geometrie des Formstückes durch motorische Verstellungen
veränderbar ist, wobei jedem der zu einem Basiselement verstellbaren die Buchdecke formenden Element ein separater Verstellantrieb zugeordnet
ist.
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